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Isabel van 
Quickelberghe (50)
12 jaar schepen van 
Cultuur, Onderwijs, 
Feestelijkheden en 
Toerisme

Frederik 
Van Nieuwenhuyze (48)
12 jaar schepen in Maarkedal, 
met bevoegdheden voor 
Openbare Werken, Mobiliteit, 
Ruimtelijke Ordening

Joris 
Nachtergaele (47)
Jurist en al 10 jaar 
burgemeester van 
Maarkedal

Steve 
De Boever (48)
Adviseur gemeentefinanciën 
en fiscaliteit bij de 
Vlaamse Overheid en 
gemeenteraadsvoorzitter.

Emiel 
Erregat (24) 
Zelfstandig 
vastgoedmakelaar 

Kris De Riemaeker (50)
Zelfstandige uitbaatster 
Delhaize Schorisse en 
frituur ’t Hoekske 

Caren 
Devenyns (34)
Lid van het Bijzonder 
comité en landbouwster 
in hart en nieren 

Wouter Doclo (54)
Technisch directeur 
bouwbedrijf en cultuur-
liefhebber 

Yves 
Bontinck (60)
Architect en lid Maarkedalse 
gemeenteraad. 

Tim 
Van Merhaeghe (30) 
Raadgever communicatie 
Vlaams Minister Matthias 
Diependaele en voorzitter 
N-VA Maarkedal 

Leen 
Nachtergaele (43) 
Handelsingenieur met 
een eigen landbouwbedrijf 

Marijke 
Van Welden
Marijke is Marijke

Viviane 
Devos (75)
Sociaal bewogen 
gepensioneerde 

Frank 
De Baere (61) 
Gepensioneerde 
liefhebber van ons 
Maarkedals landschap 

Krist  
Vankeirsbilck (51) 
hoofdverpleegkundige 
WZC De Linde Ronse

Tom 
D’hont (58)
Commercieel bediende 
en gemeenteraaslid

Bea 
Baeskens (68)
Gepensioneerde 
vurige Schorissenaar 

Beste Maarkedaller, 

In twee andere publicaties vertellen we u wat 
we de voorbije jaren hebben gedaan, en wat 
we de komende jaren zouden willen doen. Bij 
dat laatste is even belangrijk met wié we dat 
willen doen. Welke Maarkedallers zetten hun 
schouders onder ons project? Waarom enga-
geren ze zich in de lokale politiek en wat willen 
ze precies doen? 

We stappen naar de kiezer met de slogan 
‘Maarkedal verbindt’. En dat doen we op 
verschillende manieren. We brengen mensen 
samen door cultuur, steun aan verenigingen 
en onze lokale ondernemers. Goede wegen en 
fietspaden verbinden onze dorpen. We kiezen 
voor een verbindende visie op natuur en land-
bouw. En nog zoveel meer ...

Dat doen we met een ijzersterke lijst. Onze 
ploeg drijft op enthousiasme én goesting om 
ons werk af te maken en verder te zetten. Af te 
maken waar we mee begonnen zijn en verder 
door te gaan op de ingeslagen weg. Gedreven 
door de eensgezindheid en de goesting die ons 
kenmerkt.  
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1 Joris 
Nachtergaele

Laat 
Maarkedal 
maar 
Maarkedal 
blijven
 
Bijna tien jaar is Joris Nachtergaele 
intussen burgemeester en 
samen met zijn ploeg heeft hij 
Maarkedal een nieuw aanzien 
gegeven. Andere gemeenten 
kijken met grote ogen naar wat hij 
verwezenlijkt in Maarkedal, terwijl 
onderzoeken bevestigen hoe goed 
het er leven is. 

Joris, je bent nu een kleine tien jaar 
burgemeester. Hoe kijk je terug op die 
periode?

‘Wel, na twaalf jaar besturen, waarvan negen als burge-
meester, zijn er geen excuses meer. Ik bedoel daarmee: 
je mag trots zijn op wat er verwezenlijkt is, maar je moet 
ook je verantwoordelijkheid nemen voor wat niet goed 
loopt. Gelukkig mag ik in Maarkedal vooral trots zijn. 
En dat kan ik zeggen in alle objectiviteit. De gemeente 
is goed bestuurd geweest — dat wordt bevestigd 
door verschillende onderzoeken en peilingen naar de 
tevredenheid van de inwoners. Maarkedal is in al die 
onderzoeken absolute top. Het lijkt bijna een evidentie 
dat wanneer er een nieuw onderzoek wordt gevoerd, 
dat we daar als beste uitkomen, maar dat is het niet. 
Het is het resultaat van hard werken, efficiënt beleid en 
duidelijke keuzes maken. En daar mogen we met zijn 
allen best trots op zijn.’

 

Over welke beleidskeuzes heb  
je het dan?

‘Ik zal beginnen met het meest recente onderzoek, van 
eind augustus. Maarkedal werd daarin uitgeroepen tot 
meest veilige gemeente van het land. Toen een jour-
nalist mij belde en vroeg hoe dat kwam, moest ik toch 
ook even nadenken (lacht). Ik wil het goede politiewerk 
niet onderschatten, maar ik denk dat die ranking eerder 
te maken had met de dominantie van winkeldiefstallen 
in de cijfers van het onderzoek. En als je weinig winkels 
hebt, kan er ook weinig gestolen worden hé. Maar je 
kan de vaststelling dat onze gemeente de veiligste van 
het land is ook niet zomaar wegzetten. Ik geloof sterk 
dat investeren in sociale cohesie een heel erg belangrijk 
aspect is in dit verhaal. Mensen kennen elkaar hier nog 
en de politie staat heel erg dicht bij de burger.’

De kas is even vol 
als 6 jaar geleden, terwijl 
we de afgelopen zes 
jaar 28 miljoen hebben 
geïnvesteerd
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Dat valt inderdaad op. 
Hier is altijd wat te doen.

‘Investeren in die cohesie is een 
heel bewuste keuze. Ondersteu-
ning van buurtfeesten, kermissen 
en zwaar investeren in ons ver-
enigingsleven en cultuur werpen 
duidelijk vruchten af. In tegenstel-
ling tot vele andere plattelands-
gemeenten, die zo goed als dood 
zijn en louter slaapgemeenten zijn 
geworden, bruist Maarkedal nu als 
nooit tevoren. Dat ‘thuis-gevoel’ 
en gevoel van verbondenheid 
zorgt ervoor dat mensen hier 
graag wonen en we dus geheel 
terecht samen met Knokke en 
Brugge aan de Vlaamse top staan 
qua inwonerstevredenheid. Maar 
dat kan nog beter. Daar wil ik 
graag de volgende jaren verder 
aan werken.’

Waar 
ik misschien 
met de meeste 
voldoening op 
terugkijk, is 
iets wat er niet 
is gekomen: de 
doortrekking van 
de N60, dwars 
door Maarkedal

Je kan natuurlijk ook 
niet rond het feit dat 
Maarkedal gewoon 
ook een hele mooie 
gemeente is

‘Uiteraard zijn we qua landschap 
meer dan gezegend en dat is 
inderdaad onze grootste troef. Ik 
ben altijd blij dat ik – zonder te 
liegen – mensen mag verwelko-
men in de mooiste gemeente van 
het land. Veel collega-burgemees-
ters willen dat graag claimen, maar 
ik kan het zeggen zonder te ver-
pinken. Maar wil je dit zo houden, 
moet je als gemeente elke keer 
opnieuw in elke beslissing heel be-
wust keuzes maken. Dat gaat van 
beslissingen op vlak van ruimtelijke 
ordening, stedenbouw, architec-
tuur. Zo hebben we al enige tijd 
geleden beslist om in Maarkedal 
niet te investeren in een nieuw 
bedrijventerrein. Er zijn mogelijk-
heden genoeg in de buurgemeen-
ten. Laat ons maar inzetten op 
ons hoogste goed, de rust en ons 
landschap. Dat is waarom mensen 
hier willen wonen.’

 

Hoe staat de gemeente er 
financieel voor?

‘Alles begint bij een gezonde 
gemeentekas. Als dat fout zit, loop 
je zes jaar achter de feiten aan 
en kom je zoals veel gemeenten 
in een negatieve spiraal terecht. 
Door een verstandig beleid te 
voeren en gericht te besparen, 
is de gemeente meer dan ooit 
financieel kerngezond. We hadden 
in 2023 een overschot van meer 
dan twee miljoen euro. De kas 
is even vol als zes jaar geleden, 
terwijl we de afgelopen zes jaar 
meer dan 28 miljoen hebben 
geïnvesteerd. Tegelijk hebben we 
onze schulden verder afgebouwd. 
Er zijn weinig gemeenten die zulke 
cijfers kunnen voorleggen.’

Ik veronderstel dat 
je dan ook een koele 
minnaar bent van fusies 
met andere gemeenten?

‘Onze cijfers tonen vooral aan dat 
kleine plattelandsgemeentes wel 
degelijk genoeg bestuurlijke slag-
kracht kunnen hebben om zonder 
fusies door te gaan. Maarkedal is 
een grote gemeente (45 km2) 
met maar liefst 184 km aan ge-
meentewegen met bijbehorende 
grachten en bermen, die allemaal 
onderhouden moeten worden. Als 
je weet dat de inkomsten van de 
gemeente samenhangen met het 
aantal inwoners, dan hoef ik niet 
te zeggen dat dit een bijzondere 
uitdaging is. Maar wij tonen elke 
dag dat het kan. Dus laat Maarke-
dal maar Maarkedal blijven.’

Waar ben je het 
meest fier op als je 
terugkijkt op je jaren als 
burgemeester?

‘Het is moeilijk er enkele uit te pik-
ken. Maarkedal is enorm veranderd 
de laatste jaren. Dat ziet iedereen. 
Toen ik aan politiek begon, was 
Maarkedal de enige gemeente 
zonder fietspaden. VRT kwam 
hierover toen nog een debat 
organiseren in het gemeentehuis. 
Ondertussen hebben we 16 km 
fietspaden aangelegd. Denk maar 
aan de weg tussen de N60 en 
Schorisse, de Kolpaartstraat, het 
Hollebeekpad, enz… Er staat ook 
nog heel wat op stapel voor de 
komende jaren. We hebben ons 
volledig gemeentelijk patrimonium 
vernieuwd. Oude, niet aangepaste 
gebouwen werden verkocht en 
we bouwden de Maalzaak. Het is 
fantastisch om te zien hoe intens 
die nu wordt gebruikt. Ik kijk ook 
met trots terug op de herteke-
ning van de site Puttene, waar 
een fantastisch woonpark werd 

gecreëerd. En uiteraard kijk ik ook 
uit naar het afwerken van een 
aantal lopende projecten, zoals de 
heraanleg van de Eikenberg, de 
bouw van het nieuwe Chirolokaal 
in Schorisse en de afwerking 
van de nieuwe voetbalsite op de 
Kortekeer.’

‘Waar ik misschien met de meeste 
voldoening op terugkijk, is iets 
wat er niet is gekomen: de door-
trekking van de N60, dwars door 
Maarkedal, met een viaduct over 
de wijken Turkije, Weitstraat en 
Ommegangstraat. Een viaduct dat 
te zien zou zijn vanop de Bosse-
naar en onze gemeente voorgoed 
had verminkt. En dat is er niet 
zomaar niet gekomen. Ik heb daar 
heel hard moeten voor knokken, 
achter de schermen. Ik heb zelfs 
mijn partijkaart op tafel gelegd. 
Zo’n dossier is exact waarom ik 
aan politiek doe. Om te vechten 
voor onze mooie gemeente en 
alle Maarkedallers.’

Ik vermoed dat het werk 
achter de schermen er 
niet minder op wordt?

‘Absoluut. De dossiers worden 
complexer en complexer, elk jaar 
opnieuw. Ondertussen werken we 
op de gemeente al met meer dan 
125 personeelsleden. Naast onze 
reguliere werking baten we ook 
nog eens ons eigen rusthuis en 
twee scholen uit, organiseren 
we naschoolse opvang en organi-
seren we zomerkampen enz …  
De tijd dat je als burgemeester 
enkel wat kermissen moest 
afdweilen, ligt al lang achter ons. 
Alle onontwarbare knopen in die 
grote organisatie komen uitein-
delijk op je bureau terecht. En dan 
moet je sterk op je benen staan. 
Dat geldt ook voor het bovenge-
meentelijk werk. Je zit samen met 
je collega’s uit de streek in inter-
communales, om de politie en de 
brandweer te besturen en om die 
nieuwe regio’s vorm te geven. Het 

kan er soms hard aan toe gaan. Je 
moet beslagen op het ijs komen 
of je hebt er meteen gelegen.’

Op 13 oktober zijn er 
verkiezingen. Waar kijk 
jij zelf het meest naar 
uit?

‘We hebben een heel erg ambi-
tieus programma met 150 con-
crete voorstellen om Maarkedal 
nog beter en mooier te maken. 
Het is een kluif, ik weet het, maar 
ik nodig echt iedereen uit het 
eens te lezen. Het gaat over waar 
wij met onze gemeente naartoe 
willen. Daaruit kiezen is heel erg 
persoonlijk en zal voor iedere 
kandidaat van onze lijst waar-
schijnlijk verschillen. Maar ik geef 
graag mee waar ik naar uitkijk. 
Het zal niet verbazen dat ik begin 
met ons plan om in de zomer 
pleinconcerten te organiseren op 
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De voetbal op de 
Kortekeer. Eet dat nie wa 
te lange geduurd? 

‘Over het proces valt heel wat te 
zeggen. En ik vind het ongelofelijk 
spijtig dat we hierdoor “de VV”, 
waar ik zelf gespeeld heb, zijn 
kwijtgespeeld aan Ronse. Uiter-
aard had dat sneller gekund en de 
frustratie van velen was geheel de 
mijne. Er zijn momenten geweest 
waarop ik het woord voetbal niet 
meer kon horen. Het is eigenlijk 
stuitend dat een gemeente niet 
zelf kan beslissen over dat aspect 
van ruimtelijke ordening. Maar… 
eind goed, al goed. En ook hier 
bleken goeie contacten in Brussel 
cruciaal om de zaak nog recht te 
trekken. Het plein ligt er en het 
complex zal − eens de werken zijn 
afgerond − een van de mooiste 
van de streek zijn.’

Is de kasse nie leeg 
achter al die projecten 
gelijk de Maalzaak?

‘Wel integendeel. De kas is even 
vol als 6 jaar geleden. Er zit 7.5 
miljoen euro in. In 2023 draaiden 
we een overschot van meer dan 
2 miljoen euro. En ondertus-
sen hebben we voor meer dan 
28 miljoen euro geïnvesteerd 
in onze gemeente. We hebben 
onze schuldgraad verlaagd en de 
belastingen zijn zoals beloofd niet 
verhoogd. Maarkedal was finan- 
cieel nooit gezonder dan nu.’

Zij neu ne keer eerlijk. 
Zijn der nie wa 
deelgemeenten die 
veurgepakt worden?

‘Als er iemand mag klagen, dan zijn 
het de Kerkemnaars. De opwaar-

dering van het plein is iets voor de 
volgende legislatuur. Maar al de 
rest mag niet klagen denk ik. Dat 
is ook het bijzondere aan Maar-
kedal. In andere fusiegemeenten 
heb je vaak een dominante, bijna 
stedelijke kern en dan wat kleinere 
dorpen. Hier zijn alle deelgemeen- 
ten ongeveer even groot. Daarom 
vinden we het als bestuur ook 
belangrijk te investeren in alle 
feestcomités, huisvesting voor 
jeugdbewegingen, en een school 
per deelgemeente.’

Zijn wulder als 
Maarkedal nie te kleine? 
Oes problemen kunnen 
we toch rapper oplossen 
a me tuupe werken? 

‘Maarkedal is perfect zoals het nu 
is. Maar het is niet omdat we geen 
fusie willen dat we niet veel meer 
moeten samenwerken met de 
buurgemeenten. Dat doen we nu 
ook al in het kader van politie en 
brandweer. En dat moeten we nog 
meer doen in de toekomst. Niet in 
het minst op niveau van de nieuw 
gecreëerde regio’s. Zeker op vlak 
van openbare werken vallen effici-
entiewinsten en schaalvoordelen 
te halen door meer samenwer-
king.’

Als tier ne keer goe 
regent, ist altijd miserie. 
Mee ulder derbij is 
ter toch uuk nie vele 
veranderd?

‘Als er nu één ding is dat ik graag 
zou zien opgelost, is het de 
problematiek van de overstromin-
gen… En hier kan je mij echt niet 
verdenken van slechte wil: elke 
keer als de beek stijgt, is het ook 
bij ons aan de Ladeuze alle hens 

aan dek. Maar ook dit is zo’n dos-
sier waar we als gemeente echt 
machteloos staan. Onze beken 
worden beheerd door de provincie 
en het gewest, dus ook de aanleg 
van bekkens en uitwerking van 
preventieve maatregelen. En wij 
zijn gedoemd om elke keer als 
het water stijgt de botten aan te 
trekken en bij de mensen thuis 
te gaan zeggen dat we nog eens 
zullen aandringen op een spoedige 
oplossing bij de hogere overheid. 
Als je één van de redenen zoekt 
waarom ik de nationale politiek 
vaarwel heb gezegd, is het wel 
omwille van de traagheid van die 
diensten.’

Allez, tes goe, get mij 
overtuigd. Maar alst neu 
regent op 13 oktober of 
ke goeste om noar de 
ziee te goan, da moek 
toch nie komen kiezen é?

‘De grootste bedreiging op 13 ok-
tober is het idee “dat het wel niet 
zal veranderen”. Als iedereen die 
vindt dat het goed loopt niet komt 
stemmen, dan zou het resultaat 
wel eens heel verrassend kunnen 
zijn. Dus tuurlijk moet je komen 
stemmen! Al is het maar om 
achteraf het recht te hebben te 
zeggen dat je het niet goed vindt 
… Als we nu eens proberen om als 
Maarkedal nog een ander lijstje 
aan te voeren? Dat van de ge-
meenten met de hoogste opkomst 
bij de komende verkiezingen. Als 
dat geen mooie uitdaging is.’

Wa oategij dor feitelijk in 
Bruusel verloren?

‘Dat heb ik mij ook een paar keer 
afgevraagd (lacht). Als parlementslid in 
de meerderheid moet je toch vooral 
in de pas lopen, en dat is niet meteen 
mijn sterkste kant. Wat ik zoek in een 
job is voldoening en impact. Dat heb 
ik veel meer als burgemeester van 
onze mooie gemeente. Ondertussen 
is mijn netwerk de laatste vijf jaar 
natuurlijk alleen maar gegroeid. En dat 
gaat onze gemeente geen windeieren 
leggen.’

Al die toeristen en 
wielertoeristen. Wa bringt 
oes dat op?

‘Wel… meer dan je zou denken. Allez, 
de toeristen toch. Wielertoeristen 
kunnen ook soms op mijn zenuwen 
werken. Maar het zijn die wielertoe-
risten die dan in de zomer misschien 
eens terugkomen met de familie. 
Het aantal overnachtingen in onze 
gemeente stijgt sterk. En dankzij 
die groeiende sector slagen onze 
handelaars erin te overleven. Zonder 
toeristen hebben we binnenkort geen 
bakkers, slagers, cafés en restaurants 
meer.’
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ons gemeenteplein. Ik heb ook wel wat 
ideeën om dat plein nog gezelliger te 
maken. Ik kijk ook uit naar de aanleg 
van 20 kilometer nieuwe fietspaden 
en de heraanleg van onze iconische 
kasseistroken Mariaborre, Steenbeek-
dries en Stationsberg. Maar ook andere 
investeringen ga ik met plezier aan-
pakken, zoals het veiliger maken van de 
schoolomgevingen in de Glorieuxstraat 
en Essestraat en de opwaardering van 
het Kerkemplein. En als laatste noem ik 
ook graag de ombouw van de kerk van 
Louise-Marie tot erfgoedcentrum en 
onthaalpunt voor het landschapspark 
Vlaamse Ardennen. Enfin, veel te veel 
om op te noemen, maar ik heb er zoals 
steeds goesting in!’

Maar dat hangt van de 
kiezer af….

‘Inderdaad. We gaan die laatste twee 
weken zoveel mogelijk mensen probe-
ren te motiveren om te gaan stemmen. 
En ik hoop dat de Maarkedallers mas-
saal komen opdagen. Zeker diegenen 
die tevreden zijn en willen dat we 
doordoen. Want een evidentie is dat 
niet. De verkiezingen zijn één ding, de 
coalitievorming iets anders. Wij willen 
voldoende sterk staan om opnieuw een 
stabiele coalitie te smeden die Maar-
kedal op de best mogelijke manier kan 
besturen.’

Ik hoop dat 
de Maarkedallers 
massaal gaan 
kiezen. Zeker 
diegenen die 
tevreden zijn en 
willen dat we 
doordoen

8stoute 
vragen 
en eerlijke 
antwoorden
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vragen aan onze   kandidaten
Joris Nachtergaele Isabel van Quickelberghe Fred van Nieuwenhuyze Steve De Boever Tom D’hondt Bea Baeskens Emiel Erregat 

Wat is jouw vroegste 
herinnering aan 
Maarkedal ? 

‘Madam Marie-José’, mijn juf uit de tweede 
kleuterklas, die bij mij thuis kwam nadat ik haar 
had uitgenodigd om pannenkoeken te komen 
eten. Ik was dat helaas thuis vergeten te zeggen.

Mijn jeugdjaren bij KLJ Maarke-Kerkem, waar ik 
een heel leuke tijd beleefde.

Spelen aan de Hollebeek achter het huis van 
mijn ouders; spelen in de oude schrijnwerkerij 
…

Met vrienden ravotten en fietsen op de 
Maarkedalse weggetjes. Slager Van Butsele. 
De tafeltennisclub in Schorisse.

Een bezoek aan café Den Arend in Etikhove 
tijdens een fietstocht met wielertoeristen in 
de jaren 1980.

De kleuterklas bij de nonnetjes in de Vrije 
Basisschool van Schorisse.

In de buggy rondgevoerd worden.

In welke Maarkedalse 
verenigingen ben je 
actief ?

Vroeger was ik in heel wat verenigingen actief, 
maar sinds ik burgemeester ben, is daar helaas 
geen tijd meer voor. Maar ik blik graag terug op 
wat we allemaal gedaan hebben met 
De mannen van Etikhove. 

Sinds mijn politieke carrière ben ik niet meer 
actief in verenigingen, maar ik steun elke 
Maarkedalse vereniging door zoveel mogelijk 
aanwezig te zijn op evenementen.

Secretaris van de momenteel niet zo actieve Vzw 
De mannen van Etikhove.

Runners Maarkedal, bloedgever Rode Kruis, 
lid Businarias

Runners Maarkedal, Landelijke Gilde en ik 
zetel in de adviesraad van het jumelage-
comité.

Meer dan 50 jaar geleden was ik nauw 
betrokken bij de oprichting van Chiro 
Schorisse. Ik draag deze jeugdvereniging 
nog altijd een warm hart toe.

Ik ben oud-leiding in de KLJ van Etikhove, 
waar ik 15 jaar actief ben geweest.

Welk mooi plekje in 
Maarkedal is nog te 
weinig bekend ?

Wel, ik moet eerlijk zijn: als het op ons landschap 
aankomt, is Schorisse de mooiste deelgemeente. 
Nergens vind je mooiere vergezichten.

Op de wijk Annoven in Schorisse bevinden zich 
de kapelletjes van Zeven Weeën. Die bevinden 
zich in een prachtige plantentuin waar je echt tot 
rust kan komen.

De buurt van ons geboortebos in Schorisse. 
Onlangs hebben we ook een wandelpad terug 
opengemaakt tussen Ladeuze en Eikenberg.

Het wandelpad aan het Mijntje, omgeving 
Spichtenberg. Maar ook het uitzicht als je 
van de Boelaardstraat richting Mussestraat 
gaat.

De nieuwe voetweg tussen Ladeuze en de 
Eikenberg.

Er zijn onnoemelijk veel mooie plekjes, het 
is moeilijk een keuze te maken.

De verborgen parels zijn er om zelf te 
ontdekken!

Voor welke 
Maarkedaller(s) heb je 
bewondering ?

Ik weet het, het klinkt cliché: voor elke Maar-
kedaller die zich onbaatzuchtig inzet. Zij het in 
het verenigingsleven of in de zorg voor naasten. 
Vrijwilligerswerk is zo ontzettend belangrijk voor 
de samenhang in een gemeente als Maarkedal. 

Ik heb bewondering voor alle Maarkedallers die 
zich vrijwillig inzetten voor het verenigingsleven.

Alle mensen die meewerken aan een Maarkedal 
dat je moet beleven.

Alle mantelzorgers, vrijwilligers en 
zorgverstrekkers die zich voor een behoeftig 
persoon inzetten.

Voor wijlen Marc Vuylsteke als voortrekker 
van Businarias en de zorg voor het erfgoed 
van onze gemeente. Ook voor Joris, Isabel 
en Fred, die onze gemeente zo goed leiden.

Elke Maarkedaller die belangeloos anderen 
helpt en steunt.

Mijn grootouders, die zelf ook hun hele 
leven zeer actief zijn geweest in de 
gemeente.

Waarom ben je 
politiek actief ?

Politiek is voor mij een engagement. Ik kan 
onmogelijk verontwaardigd zijn over iets zonder 
er iets aan te willen veranderen. En ik zie de 
gemeente waar ik geboren ben veel te graag om 
mij niet te willen engageren en een aantal zaken 
in beweging te zetten.

Door aan politiek te doen, voel ik me verbonden 
met mijn gemeente, kan ik iets betekenen voor 
de Maarkedallers en helpen waar mogelijk.

Omdat Joris mij 15 jaar geleden overtuigd 
heeft dat wij iets konden betekenen voor de 
gemeente.

Van mijn werk een hobby en passie ge-
maakt… Streven naar een beter Maarkedal 
voor iedereen.

Een microbe die er al was van in mijn kin-
dertijd, maar werd afgeremd door externe 
factoren. Het zit in mijn genen om iets te 
betekenen voor mensen.

De handen uit de mouwen steken en 
proberen iets te veranderen, is beter dan toe 
te kijken en te mopperen over het beleid.

Omdat ik mij wil blijven inzetten voor 
de gemeente waar ik mij al mijn hele 
leven zo amuseer. Ik vind ook dat een 
gemeentebestuur de weerspiegeling moet 
zijn van de bevolking, en dat ook de jeugd 
vertegenwoordigd moet zijn.

Waar wil je je voor 
inzetten als N-VA-
kandidaat ?

Een Maarkedal dat bruist en leeft, waar mensen 
deelnemen aan het dorpsleven en fier zijn om 
van hier te zijn. 

Ik wil onder andere het Marca verder uitbouwen, 
zowel op vlak van infrastructuur als van 
programmatie. 

Van Maarkedal een nog mooiere plek maken 
waar het goed is om te leven, en iedereen 
mekaar nog kent.

Keihard verder werken aan een financieel 
gezond, veilig en zorgzaam Maarkedal.

Mentale gezondheid, de strijd tegen 
eenzaamheid, zorg voor de steeds grotere 
groep senioren en verkeersveiligheid in 
de dorpskernen en de nabijheid van de 
scholen.

Voor een Maarkedal waar elke Maarkedaller 
zich thuis voelt.

Jeugd, verenigingsleven, cultuur en een 
gezonde portie ambiance voor iedereen.

Waar ben je trots op ? Dat we in een kleine plattelandsgemeente als 
Maarkedal elke dag bewijzen dat er wel degelijk 
goed en efficiënt kan bestuurd worden. 

Mijn gezin en familie. Heel wat realisaties van de voorbije 12 jaar, 
waaronder kleinere projectjes waarvoor ik zelf 
plannetjes tekende en die we samen met onze 
technische dienst gerealiseerd hebben, zoals de 
brugjes, het uitkijkpunt, de bankjes …

Mijn gezin, huis en tuin. En onze N-VA-af-
deling, waarvan ik zes jaar voorzitter was.

Op de dingen die ik verwezenlijkt heb, zoals 
de geslaagde Sportgala’s.

Als mensen zeggen dat ik een integer 
persoon ben, eerlijk en betrouwbaar.

Dat ik er in geslaagd ben een vriendin 
te vinden die minstens even zot is van 
Maarkedal als ikzelf.

Als je één ding aan 
jezelf kon veranderen, 
wat zou dat zijn ?

Ik moet meer grijs kunnen denken. Ik heb nogal 
snel een oordeel klaar, over een situatie of over 
iemand. En ik handel daar ook naar. Ik probeer 
nu dus eerst na te denken en mijn oordeel wat te 
milderen vooraleer te handelen. 

Mijn leeftijd. Ik zou voor altijd 50 willen blijven. Tegenwoordig kan je alles laten vervangen, maar 
ik ben content met mezelf.

Mijn losse krulharen van in mijn jeugd terug 
toveren.

Ik zou verschillende antwoorden kunnen 
geven, maar ik wil gewoon zijn wie ik 
altijd ben geweest, met hier en daar een 
imperfectie.

Niet te vlug oordelen. Als ik iets zou veranderen, zou ik mezelf niet 
meer zijn. Dat lijkt me een gemiste kans.

Wat is jouw favoriete 
‘guilty pleasure ’?

Jaren 90 West Coast hiphop. Ik ben al een 
die hard-fan sinds mijn puberteit.

Voor tv een hele zak chips erdoor jagen. ‘Allez dan, nog eentje…’ Radijzen, augurken en spruitjes. Lekker eten. Als iemand je vraagt wat jouw guilty 
pleasure is, antwoorden dat je niet weet 
waarover het gaat.

Verkleed als dino zingen op nieuwjaars-
recepties.

Wat weten de meeste 
mensen niet van jou ?

Heel veel, en dat is maar goed ook. Dat ik accordeon speel. Dat ik binnenkort misschien naar Schorisse 
verhuis.

Ik speel al 30 jaar tafeltennis in compe-
titieverband, waarvan vijf jaar in eerste 
provinciale.

Dat ik net zoals veel andere mensen al 
kennis heb gemaakt met een depressie 
en daarom wil werken aan mentale 
gezondheid.

 Er zijn altijd dingen die je liever voor jezelf 
houdt.

 -
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Krist Vankeirsbilck Viviane 
Devos

Frank De Baere Kris De Riemaeker Leen Nachtergaele Caren 
Devenyns

Wouter Doclo Yves Bontinck Tim Van Merhaeghe

Wat is jouw vroegste 
herinnering aan 
Maarkedal ? 

De eerste ontmoeting met mijn schoonzus, die in 
Etikhove woont, zorgde ervoor dat ik Maarkedal 
leerde kennen. Toen bleek ook dat ik op kot zat 
met drie jongeren uit Maarkedal.

De fusie. Het café van mijn ouders, Sint-Anneke 
in Nukerke, in de huidige straat Lindeke. 
Mijn vader Maurice was gekend onder de 
naam Lust, want hij was bieruitzetter van 
Brouwerij Lust.

Meelopen in de stoet van de 
Nukerkse dorpsfeesten, lid zijn van 
de KLJ Nukerke.

In 1997 begon ik in Maarkedal 
uit te gaan en werd ‘t Wit Paard in 
Nukerke onze vaste uitvalsbasis in 
het weekend.

Speelpleinwerking, 
buiten spelen, 
voetbal.

Zondagnamiddagen op de 
Bovenstraat in Kerkem bij 
tantes en nonkels (Kaamies 
volk).

De koop van mijn woning in het jaar 1988. Een woensdagnamiddag na school 
doorbrengen bij mijn grootouders in de 
Nederholbeekstraat. 

In welke Maarkedalse 
verenigingen ben je 
actief ?

Ik ben lid van een padelclub, maar aangezien die 
nog niet in Maarkedal bestaat, blijft het voorlopig 
op Ronsischen bodem.

Geen. Ik ben altijd lid geweest van de KLJ en de 
Chiro en was een jaar voorzitter van de 
Gezinsbond Maarke-Kerkem.

Alleen lid van de Ruitersclub Sint-
Michiel in Nukerke, maar ik help 
graag bij iedere vereniging die het 
me vraagt.

Landelijke Gilde Maarkedal. Geen. Fanfare De Bijenkorf. KSK Vlaamse Ardennen (raad van beheer). 
Buurtcomité Kerkem (jaarlijkse receptie voor 
de bewoners): geen officiële vereniging, maar 
een groepje van acht mensen die Kerkem in hun 
hart dragen.

Al mijn vrije tijd gaat als voorzitter naar 
het bedwingen van de zeer enthousiaste 
ploeg van N-VA Maarkedal.

Welk mooi plekje in 
Maarkedal is nog te 
weinig bekend ?

Te veel om op te noemen. De Stokstraat in 
Schorisse.

Een landweg in Nukerke met de mooie 
naam Toveressestraat.

Elke dag ben ik nog verwonderd als 
ik door Maarkedal rijd met de auto, 
de fiets of te paard.

Er zijn zoveel mooie onbekende 
plekjes in Maarkedal, maar je 
moet ze willen zien!

Ieder plekje heeft 
zijn charmes.

‘t Burreken. Kan er geen noemen - heel Maarkedal is 
prachtig.

De wijnkelder van mijn grootvader.

Voor welke 
Maarkedaller(s) heb je 
bewondering ?

Voor alle Maarkedallers die hun nek uitsteken, 
op gelijk welk vlak. Zowel mensen die vrijwillig 
afval ruimen langs de straten, mensen die zich 
engageren in kermiscomités, vrijwilligerswerk 
doen, …

Mensen die zich 
sociaal engageren.

Voor alle Maarkedallers. Voor mij is 
iedereen belangrijk als inwoner van onze 
gemeente.

Voor iedereen die op zijn manier iets 
doet voor Maarkedal, groot of klein.

Ik heb bewondering voor 
iedere Maarkedaller die zich 
belangeloos wil inzetten om 
Maarkedal voor iedereen een fijne 
thuis te laten zijn.

Voor mensen 
die activiteiten 
organiseren.

Voor alle ‘trekkers’ van ons 
niet-materieel erfgoed: de 
lokale koers, de muziek- en 
toneelverenigingen, de 
kermissen, de geutelingen, 
…

Voor iedereen die zich inzet voor de medemens, 
de omgeving en het welzijn van de bewoners.

De gezinsleden van Joris Nachtergaele. 
Samenleven met Joris kan niet simpel zijn.

Waarom ben je 
politiek actief ?

Om impact te hebben op de toekomst en onze 
samenleving.

Sneller optreden 
bij problemen.

Als ik een bijdrage kan leveren aan de 
gemeenschap, hoe klein en onzichtbaar ze 
ook is, is dat voor mij voldoende.

Ik wil iets betekenen voor mijn 
gemeente en mijn steentje bijdragen 
aan een nog mooier Maarkedal.

Ik wil graag meewerken aan een 
duurzaam beleid en effectief iets 
doen of betekenen.

Om steun en raad te 
kunnen geven in de 
landbouw.

Aan de kant blijven staan 
en toekijken is niet aan mij 
besteed.

Mijn politieke engagement is geworteld in de 
waarden van de N-VA: verantwoordelijkheid, 
efficiëntie en betrokkenheid.

Aan de zijlijn staan roepen, is altijd 
gemakkelijk. Iets veranderen doe je niet 
door te klagen, maar door de handen uit 
de mouwen te steken.

Waar wil je je voor 
inzetten als N-VA-
kandidaat ?

Dat alle Maarkedallers zich gewaardeerd en 
gehoord voelen en dat het bestuur telkens het 
welzijn van iedereen voor ogen houdt.

- Toerisme, landbouw en natuur 
samenbrengen.

Lokale economie. Mijn stokpaardje is natuurlijk de 
landbouw, al vind ik veiligheid 
ook belangrijk.

Landbouw. Het lokale verenigingsleven 
bevorderen. Lokale dialecten 
in kaart brengen. Etikhove 
opnieuw als treinhalte. 
Woningen in Maarkedal 
betaalbaar houden.

Veiligheid, welzijn, en infrastructuur. In een veranderende wereld wil ik ervoor 
zorgen dat de typisch Maarkedalse 
identiteit en onze prachtige omgeving 
kunnen blijven bestaan. Dat wil ik op 
Vlaams en lokaal niveau verdedigen.

Waar ben je trots op ? 32 jaar samen zijn met mijn man, waarvan 
26 jaar gelukkig getrouwd. Ons ware geheim? 
Communiceren, tetteren, babbelen en heel veel 
overleggen!

Mijn neven en 
nichtjes.

Mijn vrouw, kinderen, kleinkinderen en 
Maarkedal.

In de eerste plaats mijn kinderen. 
Professioneel: waar ik nu sta. Even 
trots ben ik op het feit dat ik nu 
40 kg minder weeg dan twee jaar 
geleden.

Dat ik ondanks de zware 
beproeving die het leven mij al 
gegeven heeft, nooit opgeef. Ik 
zet door, maar altijd met respect 
voor iedereen rondom mij.

Op mijn gezinnetje. Mijn gedrevenheid, mijn 
gave om anderen te 
enthousiasmeren.

Op wat ik als selfmade man al heb bereikt. De activiteiten van N-VA Maarkedal 
de voorbije jaren: het bal van de 
burgemeester, de quiz, de lentebrunch, 
het eetfestijn, de 11-julimarkt… Ik kan 
op iedereen van het bestuur rekenen.

Als je één ding aan 
jezelf kon veranderen, 
wat zou dat zijn ?

Ik droom van een bos dik krullend haar, maar 
helaas besliste de natuur anders.

Meer genieten. Buikspieren hebben zonder veel moeite. 
Mijn sixpack is nu een onepack.

Meer vertrouwen hebben in mezelf. Ik was graag een beetje groter 
geweest van gestalte

Iets kleiner zijn. Dat ik minder van anderen 
verwacht dat ze dezelfde 
(soms overdreven en niet 
gezonde) gedrevenheid aan 
de dag leggen als ik.

Ik had graag een sterker karakter gehad en meer 
doorzettingsvermogen om bepaalde zaken te 
bereiken.

Wat gemakkelijker ‘nee’ kunnen zeggen 
om vermoeidheid tegen te gaan. Maar 
goed, welk goed verhaal start met ‘nee’?

Wat is jouw favoriete 
‘guilty pleasure ’?

Doritos en bij uitbreiding alle hartige snacks. Geen, denk ik. Het frietkot, daarna een glas drinken en 
socializen met vrienden, kennissen en 
vreemden.

De pot Nutella uitlepelen. Snoep en chocolade. Dessertjes. Publieke ongehoorzaamheid. Gezellig samenzijn met gezellige mensen. Het 
uur van afsluiten wordt dan héél dikwijls uit het 
oog verloren.

Alles met speculoos.

Wat weten de meeste 
mensen niet van jou ?

Ik zou het niet weten, want ik ben een open boek. Ik zou het niet 
weten.

Dat ik maar drie woorden Frans ken: oui, 
non en peut-être.

Dat ik soms onzeker ben. In mijn jeugd was ik stil en 
timide.

Ik ben een open 
boek.

Dat ik gefascineerd ben door 
(roof )vogels.

Mijn impulsiviteit, al denk ik ook soms té veel na 
vooraleer een beslissing te nemen.

Ooit was ik atletisch en nam ik deel aan 
Belgische kampioenschappen zwemmen. 
Ergens in mijn studententijd is het 
misgelopen.

vragen aan onze   kandidaten
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Wees 
gerust: 
we weten 
wat gedaan
 

Verbinden, het is de rode draad door het werk 
van N-VA-schepenen Isabel Van Quickelberghe 
(50) en Frederik Van Nieuwenhuyze (48). 
Elk met hun specialiteit: zij door het 
gemeenschapsleven te doen floreren, hij door 
– letterlijk – aan de weg te bouwen. Ook na 12 
jaar weten ze meer dan ooit wat gedaan, maar 
ook hoe het moet.

2 Isabel Van 
Quickelberghe

3 Frederik Van 
Nieuwenhuyze

Isabel en Frederik, het is verleidelijk 
om te beginnen met grote verwezen-
lijkingen van de voorbije jaren op te 
sommen. Maar welke kleine dingen zijn 
je de voorbije zes jaar bijgebleven?

Isabel: (denkt even na) ‘De nieuwjaarsreceptie van 
1 januari 2024. Het was een totaal nieuw concept, 
maar een schot in de roos. Een heel mooie dag, met 
veel Maarkedallers samen. Geweldige sfeer, positieve 
reacties. En natuurlijk de jaarlijkse Driekoningenfeesten. 
Daar kijken we telkens weer naar uit, en we kijken er 
ook telkens met een goed gevoel op terug.’

Fred: ‘Ik denk aan het geboortebos in Schorisse. Eén 
keer per jaar, meestal in november, worden alle jonge 
ouders uitgenodigd om er een boom te planten. Op 
zich al een mooi initiatief, maar het is meer dan dat. 
Het geboortebos is verbonden met een aantal wandel-
wegen die je langs de mooiste plekjes van Maarkedal 
leiden. Mensen komen er ook speciaal naartoe omdat 
het zo’n prachtige plek is om te wandelen

schepen van Cultuur, Onderwijs, Feestelijk-
heden, Toerisme, Ontwikkelingssamenwerking,  
Bibliotheek en Kind & Gezin.

Schepen van jeugd, openbare werken, 
ruimtelijke ordening, patrimonium, 
mobiliteit, fietspaden en dierenwelzijn. 
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Isabel, je kreeg er de 
voorbije legislatuur de 
bevoegdheid Toerisme 
bij. Die heeft intussen 
een hoge vlucht 
genomen in Maarkedal.

Isabel: ‘Toerisme is inderdaad meer 
op de voorgrond gekomen. Tussen 
2019 en 2023 is het aantal over-
nachtingen gestegen van 24.000 
naar meer dan 31.000. Een 
derde meer dus, ondanks corona. 
Mensen komen vaker op weekend 
naar hier en er zijn ook plekken 
bijgekomen om te logeren. Er zijn 
meer fiets- en wandelroutes, zoals 
de Z+-route, de Boonen Beenen 
op de Taaienberg … Volgend jaar 
komt er ook de kunstroute bij 
waarbij we (kopieën van) schilde-
rijen van Valerius De Saedeleer 
en Leo Piron kunt bekijken op 
de plaats waar ze ooit werden 
geschilderd. Voorts wordt de kerk 
van Louise-Marie herbestemd 
als een toeristisch infopunt, in 
samenwerking met de stad Ronse. 
En ik ben ook benieuwd naar de 
renovatie van de Bossenaremolen. 
Bedoeling is dat we die opnieuw 
maalvaardig maken en nu en dan 
openstellen voor het publiek. Een 
studiebureau onderzoekt nu hoe 
we dat best kunnen doen. Het 
vraagt een grote investering, maar 
het moet natuurlijk op maat van 
Maarkedal blijven.’

 

Op maat van Maarkedal, 
zeg je — begrijp je dat 
mensen soms vrezen 
voor hun rust door al dat 
toerisme?

Fred (pikt in): ‘Tuurlijk, maar wees 
gerust: we houden het toerisme 
op maat van onze gemeente. Je 
moet ook beseffen: als we geen 
toerisme meer zouden hebben, 
hebben we ook geen horeca 
meer. En die is zo belangrijk voor 

de sociale cohesie, want het is 
daar waar de Maarkedallers elkaar 
ontmoeten. We hebben goede 
restaurants, en nog enkele cafés 
die dat toerisme nodig hebben, 
ook de − weinige − winkels die we 
hebben, varen er wel bij.’

Fred, jij kreeg er 
Jeugd bij. 

Fred: ‘Ja, en ik ben blij dat we daar 
grote stappen hebben kunnen 
zetten. KLJ Etikhove heeft nu een 
thuis in de Maalzaak, KLJ Maarke 
is verhuisd naar een nieuwe 
locatie, KLJ Nukerke is gestart en 
heeft een onderkomen gekregen, 
en zopas zijn de werken begonnen 
aan het nieuwe lokaal voor Chiro 
Schorisse. Later dan verwacht, 
door corona, en de hogere prijzen 
die het gevolg waren.’

Jullie zijn beiden twaalf 
jaar schepenen. Hoe 
waren de voorbije zes 
jaar in vergelijking met 
de eerste zes?

Isabel: ‘Qua werk was er weinig 
verschil: het was vooral voortdoen, 
verder werken. Het verschil is 
wel dat er in de tweede termijn 
dingen gerealiseerd werden die in 
de eerste termijn nog in de pijplijn 
zaten. De Maalzaak is een mooi 
voorbeeld. Eerst ben je jaren bezig 
met de voorbereiding, planning, 
vergunningen … Een enorm pro-
ject, waarvan je je op de duur zou 
beginnen afvragen: gaat het er 
wel ooit komen? Maar beetje bij 
beetje begon het vorm te krijgen 
− en kijk nu. Het is een realisatie 
geweest van een hele ploeg – we 
mogen er best trots op zijn.’

Fred: ‘Inderdaad, de eerste jaren 
moest er nog veel worden opge-
start. Gelukkig hebben we kunnen 
doorwerken. De hele N457 

tussen Oudenaarde en Schorisse 
is afgewerkt, inclusief een aantal 
zijstraten zoals de Geitenhoek, 
Hasselstraat, Weimierstraat, en-
zovoort. We hebben ondertussen 
ook een inhaalbeweging kunnen 
maken met de rioleringen. De 
rioleringsgraad is nu 40%, die 
moet naar 80%. De Eikenberg zal 
dit jaar zijn afgewerkt, en vergeten 
we ook de Kolpaartstraat niet en 
de omgeving van de Omer Wat-
tezschool in Schorisse. De admi-
nistratie van de technische dienst 
op de gemeente bestond vroeger 
uit één of twee mensen, nu zijn 
het er vijf of zes. De dossiers en 
de wetgeving worden er ook niet 
eenvoudiger op.’

Wat steekt er voor de 
komende jaren in de 
pijplijn voor jou als 
schepen van — onder 
andere — Openbare 
Werken, Ruimtelijke 
Ordening, Mobiliteit en 
Fietspaden?

Fred: ‘Een heel groot dossier is 
het tweede deel van het traject 
naar Ronse: de Ommegangstraat 
tussen Schorisse en de Kruisberg. 
Dat is complexer dan het stuk naar 
Oudenaarde, want er zijn meer 
niveauverschillen, die zwaardere 
ingrepen vergen. De weg is er 
ook smaller dan de N457. Ook de 
kasseistroken van de Stationsberg, 
Steenbeekdries en Mariaborre- 
straat worden heraangelegd. En 
het Kerkemplein wordt opgewaar-
deerd. We willen daar iets moois 
mee doen, zoals met het Nukerke-
plein. Veel studiebureaus bekijken 
zo’n heraanleg vooral praktisch en 
technisch, en ze planten her en der 
dan nog een boompje voor de ver-
siering. Wij willen dat anders doen; 
een landschapsarchitect gaat be-
kijken hoe dag plein organisch kan 
worden ingebed in het landschap.’

Isabel, waar kijk 
jij naar uit?

Isabel: ‘O, naar heel veel! (lacht) 
Het Marca wordt verder uitge-
bouwd, zowel qua infrastructuur 
als programmatie. Er komt een 
vast sanitair blok en een echte 
foyer. Het budget is verhoogd, 
waardoor we bekendere groepen 
kunnen vragen. We hebben ook 
een programmaboek gemaakt, 
omdat we merkten dat mensen 
nog te weinig weten wat er in het 
Marca allemaal te doen is.

Fred: ‘En dat is veel ….’

Isabel: ‘Absoluut, er is voor elke 
doelgroep iets. Van populair tot 
klassiek, van theater tot familie-
voorstellingen. En toch lijkt er 
voor sommige mensen nog een 
drempel om een voorstelling bij te 
wonen.

 

Wat maakt dat jullie zo 
gedreven blijven?

Isabel: ‘Mensen vragen mij soms: 
zie jij dat nog zitten, nog eens zes 
jaar erbij, al dat werk. Natuurlijk zie 
ik dat zitten! Het is een deel van 
mijn leven geworden. Ik wil men-
sen blijven samenbrengen, ervoor 
zorgen dat iedereen blijft buiten-
komen, dat onze mooie tradities 
bewaard blijven. Verbinden dus!’

Fred: ‘We zijn van hier. Allebei 
hier opgegroeid. Jeugdbeweging, 
vrijwilligerswerk, verenigingsleven… 
het is een rechte lijn naar de poli-
tiek. Het gevoel je eigen gemeen-
te mooier en beter te maken − dat 
geeft enorm veel voldoening .’
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Onze 5 in de 
gemeenteraad
Behalve een burgemeester en twee schepenen telde N-VA Maarkedal de voorbije 
legislatuur ook vijf gemeenteraadsleden: Steve De Boever (tevens voorzitter van 
de gemeenteraad), Krist Vankeirsbilck, Tom D’hont, Yves Bontinck en Marijke Van 
Welden. Hoe kijken ze terug op hun mandaat? En wat willen ze nog meer doen?

Verder werken 
aan veiligheid’

Wat was voor jou de 
grootste verrassing na 
jouw aanstelling? 

‘Als gemeenteraadsvoorzitter 
had ik veel meer tegenstellingen 
verwacht tussen meerderheid en 
oppositie. Maar in tegenstelling tot 
in veel andere gemeenten gaat 
het er bij ons in gemeenteraad 

opbouwend en constructief aan 
toe. Op zich is het belangrijk dat 
je als voorzitter de gemeenteraad 
zo neutraal mogelijk probeert te 
leiden. Iedereen moet het woord 
kunnen nemen. Dan is er weder-
zijds respect. Alle raadsleden, over 
de grenzen van meerderheid en 
oppositie heen, voelden dat ze wel 
degelijk een impact hadden.’

Welk moment zullen 
jullie nooit vergeten?

‘De eerste gemeenteraad zonder 
onze overleden fractieleider en 
goede vriend Marc. Ik heb bij de 
start het woord genomen en Marc 
het afscheid proberen te geven 
dat hij verdiende, waarna er één 
minuut stilte werd gehouden. Als 

4 Steve
 De Boever
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Er zijn voor álle 
Maarkedallers

Wat was voor jou de 
grootste verrassing na 
jouw aanstelling? 

‘Ik ben nog maar heel recent 
aangesteld als gemeenteraads-

lid als opvolger van Marc. Mijn 
aanstelling op zich was al een hele 
verrassing. Tot begin dit jaar was 
ik lid van het bijzonder comité 
voor de sociale dienst (BCSD) en 
dat heb ik ook heel graag gedaan. 

Beide mandaten zijn ook intensief 
als je ze op een goede manier wilt 
invullen.’ ‘

Welk moment zal je nooit 
vergeten?

‘Het is moeilijk om één moment 
eruit te halen. Ik zou willen kiezen 
voor de evolutie die we als team 
hebben gemaakt. Onze groep is 
alleen maar gegroeid in aantal, in 
maturiteit, diversiteit en expertise. 
Maar wat voor mij het meest be-
langrijk is, is onze vriendschap en 
hechte samenwerking. Hoe leuk is 
het niet om in zo’n sfeer aan een 
mooier Maarkedal te werken.’

Wat heb je bijgeleerd als 
lid van het BCSD?

‘Dat het BCSD een heel belang-
rijke functie heeft. Samen met 
Maarkedallers die het moeilijk 
hebben, gaat het BCSD op zoek 
naar de beste maatregelen om 
hen te helpen. Hier moesten we 
uiteraard waken over de belang-
rijke balans tussen helpen wie 
het nodig heeft en de steun voor 
re-integratie, zodat zij die kunnen 
opnieuw op eigen benen kunnen 
staan. Samen met Bea en Caren 
hebben we misschien het meest 
zichtbare werk verricht, maar dat 
maakte onze taak niet minder 
boeiend.’

fractieleider van N-VA Maarkedal 
heeft Marc een onuitwisbare 
stempel gedrukt op het beleid van 
de laatste jaren. Met de gave van 
het woord kwam hij steeds gepas-
sioneerd op voor zijn Vlaamsge-
zinde mening.’

Wat heb je bijgeleerd als 
gemeenteraadslid?

‘Dat je zelf veel in gang kan steken. 
Ik heb heel wat stenen kunnen 
verleggen door aan de alarmbel 
te trekken rond verschillende 
thema’s: sociale vragen omtrent 
de strijd tegen kinderarmoede, 
maatregelen tegen de dalende 
kinderopvangplaatsen, aandacht 
voor meer lokaal sociaal beleid, 
over veiligheidsvraagstukken rond 
bescherming van onze inwoners 
tegen internetfraude, maatregelen 
tegen hacking van Maarkedal, 
behoud van een bankautomaat 
in Maarkedal, AED-toestellen in 
elke politiewagen tot Maarkedals 
vrijwillligerskorps. Deze voorstellen 
volgde ik nadien van nabij op en 
ze werden effectief uitgevoerd. 
De kiezer mag er op rekenen 
dat, indien ik het mandaat van de 
kiezer krijg, ik bereid ben om mij 
100% in te zetten om ook grotere 
projecten tot een goed einde te 
brengen. Maar daarnaast moet je 
ook blijvend kritisch zijn. Zeker als 
lid van de meerderheid is het niet 
gemakkelijk om even kritisch te 
zijn voor een schepen of burge-
meester, zeker als die tot je eigen 
partij behoort. Maar bij N-VA kun-
nen we intern onze bezorgdheden 
uiten en overleggen we tot we op 
één lijn staan en ons beleid samen 
naar buiten verdedigen.’

Op welke 
verwezenlijking ben je 
als gemeenteraadslid het 
meeste trots?

‘Ik ben best trots over de bijdragen 
die ik heb geleverd rond veiligheid 
en financiën in onze gemeente. 
Inzake veiligheid heb ik initiatieven 
genomen om infoavonden rond 
inbraakpreventie en internetfrau-
de te organiseren. Maar ook zal 
er op mijn vraag een Maarkedals 
Vrijwilligerskorps worden opge-
richt, dat kan inspringen in geval 
van nood- of andere crisissituaties. 
De recente wateroverlast en de 
bereidheid van vele inwoners 
om hierbij te willen helpen, maar 
niet direct weten hoe en waar, 
hebben de noodzaak van een 
georganiseerd vrijwilligerskorps 
zeker aangetoond. Als expert 
financiën binnen N-VA Maarkedal 
heb ik in financieel moeilijke tijden 
— corona, energiecrisis… — het 
budget van onze gemeente mee 
in rustig vaarwater geleid. Met een 
spaarpotje van 7,6 miljoen euro 
en een jaarlijks overschot van 2,7 
miljoen euro kunnen we ook de 
komende legislatuur blijven inves-
teren om Maarkedal nog mooier 
te maken. Zonder de belastingen 
op te trekken!’

Wat wil je de komende 
6 jaar bereiken voor 
Maarkedal?

‘De komende jaren wil ik opnieuw 
verder werken aan de weg die we 
hebben ingeslagen rond veiligheid. 
De verdere uitbouw van het 
buurtinformatienetwerk, blijvende 
preventie tegen inbraak, internet-

fraude en familiaal geweld, maar 
bijvoorbeeld ook meer aandacht 
voor de strijd tegen dierenmishan-
deling. Met de nieuwe politiezone 
moeten we ook van verkeersvei-
ligheid een prioriteit blijven maken. 
De Maarkedaller zal ook op mij 
kunnen blijven rekenen voor een 
gedegen financieel beleid. Zonder 
belastingverhogingen.’

8 Krist
Vankeirsbilck
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Strijden tegen 
eenzaamheid

Wat was voor jou de 
grootste verrassing na 
jouw aanstelling?

‘De aanstelling tot gemeente-
raadslid op zich was voor mij al een 
grote verrassing. Het vertrouwen 
dat je krijgt, brengt de motivatie 
om je helemaal te smijten. Na mijn 
aanstelling kreeg ik een heleboel 
input over de meest uiteenlopen-
de onderwerpen en belandde ik in 
een rollercoaster aan informatie 
over verkeer, wegeniswerken, 
cultuur, onderwijs... In mijn geval 
werd ik bovendien ook naar voor 
geschoven als politieraadslid. Een 
bevestiging van het vertrouwen 
die onze ploeg in mij had.’

Welk moment zullen 
jullie nooit vergeten?

‘Een eerste moment is het 
afleggen van de eed voor een 
talrijk opgekomen publiek. Een 
ander moment is de laatste ge-
meenteraad van onze betreurde 
fractieleider Marc Vuylsteke, de 
man die zijn stempel drukte op de 
beslissingen binnen onze fractie. 
Op dat moment wist niemand dat 
de stoel naast mij voortaan leeg 
zou blijven.’

Wat heb je bijgeleerd als 
gemeenteraadslid?

‘Als gemeenteraadslid leerde ik 
wel dat besluitvorming niet altijd 

zo gemakkelijk verloopt. Of het nu 
om het onderhoud van een trage 
weg gaat of een groot project als 
de bouw van de Maalzaak of het 
voetbaldossier. Overal is er wel 
een addertje onder het gras of 
bots je tegen muren. En inwoners 
verwachten terecht snelle ant-
woorden en begrijpen niet altijd 
dat ons land vaak verdwaalt in 
een complexe regelgeving. Frac-
tievergaderingen en een goede 
communicatie met ons N-VA-be-
stuur zijn dan ook belangrijk. Als 
gemeenteraadslid werken we ook 
hier achter de schermen mee en 
doen we suggesties aan burge-
meester en schepenen. De vele 
realisaties zijn dan ook het resul-
taat van een goede samenwerking. 
Als gemeenteraadslid ben je ook 
het luisterend oor voor inwoners. 

Op welke 
verwezenlijking ben je 
het meeste trots?

‘Eén van de mooiste verwezen-
lijkingen was het openstellen van 
een studeerruimte tijdens de blok-
periode. Het maakt me blij dat het 
gemeentehuis nog steeds studen-
ten samenbrengt en dat het door 
de jeugd geapprecieerd wordt.’

Wat wil je de komende 
6 jaar bereiken voor 
Maarkedal?

‘Als Maarkedaller vind ik het heel 
belangrijk dat er een sterke sociale 
cohesie is en dat iedereen zich 
veilig en thuis voelt. Maarkedal 
verbindt is een prachtige slogan 
– als gemeenteraadslid wil ik heel 
graag voor die verbinding zorgen. 
Verbinding tussen mensen, tussen 
deelgemeenten, tussen jong en 

minder jong, want uiteindelijk 
komen de mooiste zaken tot stand 
als ze samen gedragen worden. 
Er is al heel veel veranderd en 
verfraaid in de laatste legislatu-
ren. Laten we samen deze weg 
verder bewandelen. Laten we ook 
inzetten op onze jongeren, want 
uiteindelijk komt de dag dat zij de 
fakkel overnemen.’ 

5 Tom 
D’hont

En laat luisteren nu één van de werkwoorden zijn 
waar ik persoonlijk heel veel belang aan hecht. 
Mensen die niet wegwijs geraken in de administra-
tieve molen doorverwijzen naar de juiste diensten 
of informatie inwinnen waardoor de mensen 
geholpen worden.’

Op welke verwezenlijking ben je als 
gemeenteraadslid het meeste trots?

‘Als gemeenteraadslid in de voorbije legislatuur 
ben ik enorm trots op de fusie van de politiezones 
Brakel en Vlaamse Ardennen. Dit zal eindelijk 
een oplossing bieden voor de bezorgdheid die ik 
al enige tijd op de politieraad naar voren bracht: 
de aanrijtijden van de politiediensten in onze 
gemeente. Daarnaast ben ik bijzonder trots op 
de realisatie van de Maalzaak, omdat we er als 
gemeente in geslaagd zijn om er in korte tijd een 
echte ontmoetingsplaats van te maken. Vanuit mijn 
achtergrond als voorzitter van de sportraad heb 
ik steeds geijverd voor zo’n locatie waar ook kon 
gesport worden.’

Wat wil je de komende zes jaar 
bereiken voor Maarkedal?

‘Het werk is verre van af. Het idee van een Finse 
looppiste in Maarkedal is me nog steeds gene-
gen en ik ben nog steeds gedreven om nieuwe 
sportclubs aan te trekken naar onze nieuwe be-
wegingsruimte. Vooral recreatieve sport in functie 
van onze steeds ouder wordende bevolking is een 
piste die moet worden aangesneden. Op gebied 
van veiligheid zou ik graag verder meewerken om 
een betere en efficiëntere politiezone te creëren. 
Verder het wegwerken van gevaarlijke punten op 
ons wegennet en het veiliger maken van onze 
schoolomgevingen met fietsstraten en snelheids-
beperkende maatregelen. De strijd tegen een-
zaamheid en mentale gezondheid staat eveneens 
op mijn prioriteitenlijst. Bij huisbezoeken valt het op 
hoeveel mensen eenzaam zijn, vooral senioren. We 
moeten als gemeente eenzaamheid en armoede in 
kaart brengen door een betere communicatie met 
verschillende diensten te activeren. In onze drukke 
samenleving krijgen ook steeds meer mensen te 
maken met depressies en burn-outs. Hiervoor 
wil ik inzetten op luisterbanken waar mensen onge-
dwongen hun verhaal kwijt kunnen.’ 
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16 Yves
Bontinck

Wat was voor jou de 
grootste verrassing na 
jouw aanstelling?

‘Als nieuwkomer in de gemeen-
teraad was ik verrast door de 
hoeveelheid tijd en informatie die 
nodig is om weloverwogen beslis-
singen in bepaalde dossiers te 
nemen. Besluiten gaan vaak 
gepaard met uitgebreide vergade-
ringen, rapporten, en het afwegen 
van verschillende belangen. En 
hoewel je als gemeenteraads-
lid ook soms tegen de muren 
loopt van bestaande hogere 
beleidskaders wil je toch dingen 
in beweging zetten. Dat was vaak 
intensiever dan verwacht. Naast 
de vergaderingen zijn er ook 
werkbezoeken, bijeenkomsten 
met inwoners, en het lezen van 
beleidsdocumenten met een 
enorme variëteit aan thema’s. Van 
infrastructuur tot sociale zaken.’ 

Welk moment zullen 
jullie nooit vergeten?

‘De talrijke gesprekken met mijn 
buur in de raadszaal, wijlen Marc 
Vuylsteke. Hij was een verrijking 
voor het politiek gebeuren binnen 
de gemeente.’

 

Wat heb je bijgeleerd als 
gemeenteraadslid?

‘Dat je soms geduld dient te 
hebben vooraleer concrete 
beslissingen worden genomen, 
door ons politiek stelsel en de 
overweldigende administratie in 
dit land. Dit is echter niet altijd het 
geval. Zo was ik afgevaardigde van 
Maarkedal in de Raad van Bestuur 
van Solva, de dienstverlenende 
intercommunale die vooral actief 
is op het vlak van ruimtelijke 
ordening. Tijdens de maandelijk-
se bijeenkomsten werden steeds 
snelle beslissingen genomen.’

Op welke 
verwezenlijking ben je 
als gemeenteraadslid het 
meeste trots?

‘Ik werkte als architect geruime 
tijd aan de voorontwerpen en de 
uitwerking van het voetbaldossier 
op de Kortekeer. Hoewel het pro-
ject onder druk van de betrokken 
overheidsdiensten drastisch werd 
ingeperkt, kregen we toch groen 
licht om de site te moderniseren. 
We kunnen dus trots zijn dat, na 
een toch wel lange discussie- en 
onderhandelingsperiode, we met 
N-VA Maarkedal onze slag thuis 
hebben gehaald en er op grond-

gebied Maarkedal nog steeds kan 
gevoetbald worden.’

Wat wil je de komende 
6 jaar bereiken voor 
Maarkedal?

‘Een sterke en verenigde gemeen-
schap, waarin iedereen zich thuis 
voelt. Ik geloof sterk in de kracht 
van een beleid dat de noden van 
de burgers centraal stelt en dat 
duurzaam en toekomstgericht is. 
Mijn doel is om mee te werken 
aan een Maarkedal dat voor 
iedereen toegankelijk en leefbaar 
is. Eveneens wil ik mijn steentje 
bijdragen aan een veilige, welva-
rende en harmonieuze gemeente. 
Ik geloof in de kracht van samen-
werking en transparantie en zal mij 
inzetten om de verbinding tussen 
inwoners en het beleid te verster-
ken. Hierbij zijn veiligheid, welzijn, 
en infrastructuur de kernpunten 
waar ik bijzondere aandacht aan 
wil besteden. Door nauwe samen-
werking met lokale diensten en 
initiatieven wil ik ervoor zorgen dat 
Maarkedal een veilige, levendige 
en aantrekkelijke plek blijft om te 
wonen. Daarnaast wil ik mij inzet-
ten voor projecten die onze lokale 
economie stimuleren en onze 
gemeenschap samenbrengen.’

Soms verrast door 
trage administratie
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7 Emiel
Erregat

Voeten op de grond,   hart op de tong
De boerderij van zijn (groot)ouders zal hij niet over-
nemen, maar niettemin blijft hij met beide voeten 
in Maarkedalse grond staan. Maak kennis met Emiel 
Erregat (24), hoewel … wie kent hem nu niet?

 Emiel kent Maarkedal door en door, en Maarkedal 
kent hem door en door. Daarom liet hij vooraan in 
dit magazine de vraag Wat weten de meeste mensen 
niet van jou? ook onbeantwoord. ‘Ik was 15 jaar bij 
de KLJ in Etikhove. Toen ben ik gestopt – ik wou 
niet het jaar te veel doen, en plaatsmaken voor de 
volgende garde. Ik wou stoppen op een hoogtepunt.’ 

 Dat engagement vindt nu zijn verlengstuk in de 
politiek, bij N-VA Maarkedal. ‘Sinds ik niet meer bij 
de KLJ ben, kriebelt het om mij verder in te zetten 
voor het verenigingsleven, mensen samen te bren-

gen, onze tradities in ere te houden … Het draait 
uiteindelijk maar om één ding: je gemeente beter 
maken. Misschien komt deze stap er vroeger dan 
gedacht, maar goed: het is ofwel nu op de lijst staan, 
ofwel pas over zes jaar, en wie weet is er dan iets dat 
me ervan weerhoudt. Ik wil ook geen zes jaar meer 
wachten om de handen uit de mouwen te steken. 
Een gemeentebestuur moet de afspiegeling zijn van 
de bevolking, dus ook met jonge mensen erbij.’

 Welbespraakt is hij, overtuigd, vol plannen en met 
vooral gezond boerenverstand in alles wat hij doet. 
‘Als boerenzoon heb ik gezien wat werken is, en ook 
wel geholpen als het kon. Toen het in mijn eerste 
jaar aan de universiteit niet lukte, ben ik even thuis 
op de boerderij komen werken. Ideaal om je met de 
voeten op de grond te houden en te herbronnen.’

Als vastgoedmakelaar doorkruist Emiel elke dag de 
Vlaamse Ardennen. ‘Ik weet dat de immobiliënsector 
de naam heeft van koel te zijn, en dat het alleen om 
geld draait, maar ik beleef het toch anders. Ik ben 
met heel veel mensen op de baan. Elke keer staan 
die voor een belangrijk, emotioneel moment in hun 
leven: de aankoop van een huis. Het is meestal ook 
hun belangrijkste aankoop ooit, met heel veel druk. 
En ja, er is altijd veel geld mee gemoeid, maar het 
boeiende is dat je op zo’n momenten die mensen 
ook echt leert kennen en kan helpen.’

 Zijn hart klopt voor jongeren, maar ook voor de 
oudere generatie, en hoe die twee elkaar kunnen 
vinden. ‘Als kind vond ik het al leuk om mijn groot-
vader, een geboren verteller, over vroeger bezig te 
horen in ons sappig dialect. Nu wil ik in de politiek 

graag meedenken aan activiteiten die jong en oud 
verenigen, in rust- 
huizen en scholen bijvoorbeeld.’

 Bij de komende gemeenteraadsverkiezingen is er 
geen opkomstplicht meer. Wat gaat de jonge gene-
ratie doen? ‘Gewoon gaan stemmen, denk ik’, zegt 
Emiel. ‘Er zijn nog heel wat geëngageerde jongeren 
die echt wel bezig zijn met de toekomst van hun 
gemeente. Ik denk wel dat ze eerder voor een kop 
zullen stemmen dan voor een partij, voor iemand van 
hun eigen leeftijd bijvoorbeeld. En sowieso vind ik 
dat de jeugd in Maarkedal moet gaan stemmen om 
te tonen hoezeer ze het beleid van de voorbije zes 
jaar appreciëren…’
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6 Bea
Baeskens

Grote 
investeringen 
in deelgemeenten’

Meer 
focus op 

eenzaamheid 
bij senioren’

‘We zijn het allemaal al wat vergeten, maar 
corona hield ook in Maarkedal lelijk huis. Veel 
oudere mensen waren op zichzelf aangewezen. 
En ik merk dat die eenzaamheid een groot pro-
bleem blijft. Ook de komende legislatuur moe-
ten we daar meer aandacht voor hebben. We 
moeten opnieuw meer mensen samenbrengen 
en ons richten op diegenen die hun huis moei-
lijker verlaten. Laat nu net dat zijn wat bij N-VA 
Maarkedal in ons DNA zit. Ik ben daarom nu al 
enthousiast over het jaarlijks seniorenfeest dat 
we met onze partij willen organiseren.’

‘We mogen ook niet vergeten dat veel seni-
oren moeite hebben met de digitale wereld, 
die steeds sneller lijkt te draaien. Die mensen 
kunnen de komende zes jaar op mij rekenen 
om ook dit thema op tafel te blijven leggen. 
We mogen niemand uitsluiten omwille van hun 
digitale vaardigheden.’

9 Viviane
Devos

‘Bij de vorige gemeenteraadsverkiezingen heb ik me in de verkiezingsstrijd gegooid met als grootste strijdpunt 
dat de deelgemeenten niet vergeten mochten worden. Als inwoner van Schorisse kreeg ik namelijk vaak het 
gevoel dat het beleid te weinig rekening hield met ons. Het was binnen N-VA Maarkedal dan ook mijn grootste 
bekommernis de afgelopen legislatuur. En, al zeg ik het zelf, met succes! Nog nooit zijn er zulke grote investe-
ringen gebeurd in onze deelgemeenten als de voorbije zes jaar. Denk maar aan de bouw van het nieuwe lokaal 
voor Chiro Schorisse — dat ook als gemeenschapscentrum zal worden gebruikt —, of de heraanleg van het 
Nukerkeplein. De Maarkedaller kan op me blijven rekenen de komende zes jaar om die strijd verder te zetten.’

‘Verder heb ik als lid van het BCSD mijn stem kunnen laten weerklinken in sociale beleidsthema’s We mogen 
niet uit het oog verliezen dat we er moeten zijn voor de kwetsbaren in onze samenleving. Als gemeente staan 
we dicht bij de inwoners, ook de Maarkedallers met een tegenslag. Het is onze taak om hen te helpen en, indien 
mogelijk, weer op eigen benen te laten staan.’
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Een dorp 
zonder fanfare 
is als een café 
zonder bier
 
Voor Wouter is muziek meer dan een 
hobby: het is de rode draad doorheen 
zijn leven. Toen hij zich in Maarkedal 
vestigde, stond het bestuur van de 
Bijenkorf al snel aan de deur. Met 
plezier vervoegde Wouter de bassectie 
van de fanfare. Verder is Wouter actief 
in mannenkoor TEBASCO, waar hij al 
meer dan 20 jaar een drijvende kracht 
is. Wouters partner, Greet, deelt zijn 
passie, en samen gaven ze de liefde 
voor muziek door aan dochters Lauren 
en Mona. De gedrevenheid die Wouter 
in de muziek toont, komt ook tot uiting 
in zijn job als technisch directeur bij 
Vlaanderens grootste montagebedrijf 
voor isotherme constructies. En 
natuurlijk ook als actief bestuurslid 
bij N-VA Maarkedal. Ondersteunend, 
kritisch en altijd met een flinke portie 
humor.

15 Wouter 
Doclo

Frituur ’t Hoekske in Schorisse  
is zowat mijn tweede thuis in 
Maarkedal. Onze frituur is een 
ontmoetingsplek voor zowel jong 
als oud. Sociaal contact terwijl we 
de handen uit de mouwen steken, 
daar gaat het voor mij om.

Na mijn studie als accountant was 
ik samen met de vader van mijn 
kinderen, die afkomstig is uit een 
zeer zelfstandige en onderne-
mende familie. Zij hebben me een 
schat aan kennis bijgebracht over 
het ondernemerschap. 13 jaar 
runden we samen een zelfstandige 
slagerij en inmiddels zijn we bijna 
20 jaar actief in Maarkedal met 
onze winkel. Twee jaar geleden 

besloten we frituur ‘t Hoekske op 
te richten samen met onze oudste 
zoon Guillaume. Onze jongste zoon 
Gauthier ontfermt zich over de 
financiële kant van de zaken. Een 
echt familiebedrijf dus.

Mij passie voor politiek is minstens 
even sterk. Ik heb geen moment 
geaarzeld toen de vraag kwam of ik 
wou deelnemen aan de lokale ver-
kiezingen. N-VA Maarkedal heeft 
de afgelopen jaren al veel gereali-
seerd. Ik heb het volste vertrouwen 
in ons team van bevlogen mensen, 
stuk voor stuk met het hart op de 
juiste plaats. Samen met hen wil ik 
verder bouwen aan de toekomst 
van Maarkedal. 

Maarkedal heeft een bloeiende 
lokale economie en mijn doel is 
om die verder te ondersteunen. 
Maarkedalse ondernemers brengen 
mensen bij elkaar en dat sociaal 
contact is heel belangrijk voor 
onze lokale gemeenschap. Mijn 
nauwe band met de klanten zorgt 
ervoor dat de drempel voor onze 
inwoners laag blijft wanneer zij met 
vragen zitten. Die sociale dimensie 
van ons beroep moeten we nog 
meer uitspelen. Ik wil de handen in 
elkaar slaan met mijn collega-on-
dernemers in Maarkedal om vorm 
te geven aan een ambitieus beleid 
rond lokaal ondernemerschap.

Ondernemers 
brengen mensen 
bij elkaar’

11 Kris 
De Riemaeker

32 33



Caren Devenyns is uiteraard 
geen nieuw gezicht. Ze 
staat voor de tweede 
keer op de lijst van N-VA 
Maarkedal. Sinds de vorige 
gemeenteraadsverkiezingen 
is ze lid van het BCSD in 
Maarkedal. ‘We moeten als 
landbouwers ook durven 
meedenken over oplossingen 
voor de vele terechte 
verzuchtingen van de sector. 
We willen samen dan ook 
onze stempel drukken op het 
Maarkedals landbouwbeleid de 
komende zes jaar.’

Uit de grond 
van hun hart

Leen Nachtergaele is 
handelsingenieur van opleiding 
en runt al 22 jaar een 
landbouwbedrijf samen met haar 
man Peter Capiau. Leen staat 
als onafhankelijke op de lijst: ‘Ik 
ben ervan overtuigd dat we op 
alle niveaus het landbouwbeleid 
anders moeten aanpakken. Dan 
kan je als landbouwer twee 
dingen doen: aan de zijlijn staan 
roepen of je handen uit de 
mouwen steken. Ik geloof dat ik 
op de lijst van N-VA Maarkedal 
het meeste impact kan hebben op 
het lokale landbouwbeleid.’

Als het van N-VA Maarkedal afhangt, vormt het lokaal landbouwbeleid de 
komende zes jaar een prioriteit. Landbouw en zorg voor onze natuur kunnen 
echt wel samen gaan. Maar dan moet die onnodige polarisering echt eens op 
de schop. Twee sterke Maarkedalse landbouwsters willen met hun ervaring en 
terreinkennis onze boeren weer een toekomstperspectief geven.

14 Caren
Devenyns

13 Leen
Nachtergaele
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Het groene 
geweten met 
respect voor 
landbouw en 
burgers

Lang hoefde hij niet na te 
denken voor hij toetrad tot het 
bestuur van N-VA Maarke-
dal, maar iets langer eer hij 
besloot om ook op de kieslijst 
te staan. Frank De Baere (61) 
wil zich namelijk vooral achter 
de schermen inzetten. Zijn 
grootste aandachtspunten? Het 
behoud van de Maarkedalse 
natuur in harmonie met land-
bouw, toerisme en de belangen 
van de inwoners.

Wie afgelopen zomer het optre-
den van Kadril meemaakte op de 
Geuzenfeesten in Horebeke zag 
er Frank De Baere als vrijwillig ge-
luidstechnicus achter de knoppen. 
Frank: ‘Geluidstechniek is altijd een 
passie geweest. Zo verzorgde ik de 
geluidsopname van de film Adam 
en Eva (2021), die zich afspeelt 
in de Vlaamse Ardennen. Ik ken 
Kadril natuurlijk al langer: ik ben de 
schoonbroer van Erwin Libbrecht 
(De Lustige Boer), en dus schoon-
zoon van Ulrich Libbrecht.’

Ulrich Libbrecht (1928-2017) 
was niet alleen een gerespecteerd 
professor en filosoof, maar ook 
een natuur- en milieubescher-
mer. ‘Ik heb me altijd verbonden 
gevoeld met de natuur en zet 
me daar ook voor in. Ja, ik ben 
een ‘groene jongen’, maar niet 
van de harde lijn, wel eentje die 
pragmatisch denkt en oplossingen 
zoekt. De voorbije jaren leek 
het te vaak alsof landbouwers 
en natuurbeschermers elkaars 
vijanden zijn. Maar ik ben ervan 
overtuigd dat de twee perfect 
kunnen samengaan. Het is niet 
óf de natuur, óf de landbouw — 
polarisatie brengt niets op. Ik kan 
me er ook aan storen hoe mensen 
op sociale media tekeergaan 
tegen landbouwers die bemesten 
of hun gewassen beschermen met 

pesticiden. Natuurlijk moet dat op 
een verantwoorde manier gebeu-
ren, maar willen we dan echt dat 
al onze groenten uit verre landen 
zoals Kenia worden ingevoerd, en 
moet onze landbouw daarvoor 
dan de prijs betalen? Is dat dan zo 
milieubewust?’

Van Ulrich Libbrecht leerde Frank 
ook om te luisteren en naar alle 
kanten van een verhaal te kijken: 
‘Hij leerde me dat er altijd meer-
dere perspectieven zijn. Luister 
naar elkaar en oordeel niet te 
snel.’

Toerisme

Een ander discussiepunt is het 
toerisme in Maarkedal: gaat ook 
dat niet ten koste van de natuur, 
en de rust van de inwoners? 

‘Maarkedal heeft geen industrie en 
weinig handel, dus toerisme is een 
belangrijke troef die we moeten 
benutten. Dankzij het huidige 
bestuur zijn er veel stappen gezet: 
wandel- en fietspaden, de Z+rou-
te, de erkenning van de Vlaamse 
Ardennen als landschapspark. Ook 
de ‘trage wegen’ waar heel lang 
over onderhandeld is en waarvan 
de kaarten nu vast liggen, zullen 
volgende legislatuur uitgevoerd 
worden. Er gebeurt echt iets in 
Maarkedal. Maar ook hier zijn er 
meerdere kanten. Het kan niet de 
bedoeling zijn dat het toerisme 
ontspoort en dat er grote va-
kantiewoningen komen waar elk 
weekend gefeest wordt. Hetzelfde 
geldt voor het wielertoerisme. 
Fietsers zijn absoluut welkom, 
want de koers wordt voor een 
groot deel hier beslecht. Maar ook 
hier: heb begrip voor elkaar. Gun 
mensen hun hobby, maar toon 
ook respect voor onze bewoners, 
en de natuur.’

Muziek

Frank is afkomstig uit Nukerke 
maar woont nu in Maarke. Hij 
werkte twintig jaar als hoofd-
technicus in een steenbakkerij 
in Oudenaarde en stapte daarna 
over naar de natuursteensector 
als CNC-programmeur. Nu hij met 
pensioen is, heeft hij tijd voor zijn 
kinderen, kleinkinderen, fiets- en 
wandeltochten, en zijn andere 
grote passie: muziek. Niet alleen 
als geluidstechnicus, maar ook 
als actieve muzikant. ‘Ik speel wat 
gitaar, maar mijn grootste ambitie 
was altijd piano. Vorig jaar heb ik 
de stap gezet en ben ik aan de 
academie begonnen met piano-
lessen.’

Ook voor N-VA Maarkedal maakt 
Frank graag tijd vrij. ‘Ik heb altijd 
sympathie gehad voor Joris en 
de N-VA, hoewel dat binnen mijn 
familie niet vanzelfsprekend is. Al 
bij de eerste bestuursvergadering 
voelde ik me thuis. Ik wil me vooral 
achter de schermen inzetten voor 
de zaken die ik belangrijk vind. Het 
huidige bestuur staat altijd open 
voor dialoog met de burger en 
met elkaar. Aan iets bouwen, dat 
doe je samen. 

Iedereen 
wil 

uiteindelijk een 
dak op zijn huis, 
maar het wordt 
altijd gedragen 
door de eerste 
steen.’

Frank De Baere aan het geboortebos in Schorisse: ‘Een ideaal 
geboortegeschenk voor onze jongste inwoners.’

10 Frank 
De Baere
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Tim, je bent al een vijftal 
jaar Maarkedaller. Wat 
bracht je hier?

‘Ik ben opgegroeid in Leupegem, 
maar mijn roots liggen in 
Maarkedal. Mijn grootouders 
wonen in de Nederholbeekstraat, 
rechtover het gemeentehuis. Ik 
was hier dan ook veel na school, 
op woensdagnamiddag en tijdens 
de vakanties. Sinds N-VA in de 
meerderheid kwam, heb ik in 
Maarkedal veel zien veranderen. 
Ik had als jonge gast heel veel 
bewondering voor de nieuwe 
dynamiek die Joris en zijn ploeg 
hier brachten. Toen ik in het 
nieuwe woonpark in Puttene kon 
komen wonen, heb ik dan ook niet 
lang getwijfeld.’

‘De liefde voor Maarkedal is 
ondertussen alleen maar toege-
nomen. Als ik mensen van buitenaf 
naar onze mooie gemeente mee-
neem, kijken die met open mond 
om zich heen. We wonen op één 

van de mooiste plekjes van ons 
land en we moeten er alles aan 
blijven doen om die schoonheid te 
bewaren.’

Hoe ben je dan in de 
politiek beland?

‘Woensdagnamiddag na school 
keek ik bij mijn grootouders 
in Etikhove steevast naar Villa 
Politica: een liveverslag van de 
plenaire vergadering in het Vlaams 
Parlement, die de VRT overigens 
nog altijd uitzendt. Echt helemaal 
normaal kan je dat niet misschien 
noemen, maar het toont wel aan 
dat ik toen al bezeten was door al-
les wat met politiek te maken had.’

‘Na mijn rechtenstudie ging ik in 
Brussel aan de slag als lobbyist. 
Toen in 2019 Matthias Diepen-
daele Vlaams minister werd en ik 
Joris met een berichtje feliciteer-
de met zijn mandaat als Vlaams 
parlementslid trok ik mijn stoute 

schoenen en vroeg ik hem of hij 
nog een medewerker zocht.’

‘Het lokale N-VA-verhaal begon 
niet zo lang erna. Mijn eerste be-
stuursvergadering bij N-VA Maar-
kedal voelde aan als thuiskomen. 
Ik voelde rond de tafel heel wat 
ambitie en goesting om dingen in 
beweging te zetten. Ik heb geen 
seconde getwijfeld om hier mijn 
schouders onder te zetten.’

Je werd drie jaar geleden 
zelfs voorzitter van de 
afdeling. Dat is toch erg 
jong, of niet?

‘Op zich was ik inderdaad wel jong 
en had ik absoluut niet die ambitie 
om voorzitter te worden. Toen 
Steve De Boever aankondigde 
dat hij zichzelf niet zou opvolgen, 
is het vooral een telefoontje van 
onze toenmalige fractieleider Marc 
Vuylsteke dat me over de streep 
trok. Marc zei me dat ik dat heel 

Ik wil de nieuwe 
verbinding zijn tussen 
Maarkedal en Brussel’
 

Zijn roots brachten hem naar Maarkedal en hij werkte al als adviseur van Joris Nachtergaele, Jan Jambon 
en Matthias Diependaele. Nu komt jurist Tim Van Merhaeghe (30) op de voorgrond om de toekomst van 
Maarkedal mee vorm te geven. ‘Op eigen benen blijven staan, kunnen we alleen maar doen door een sterk 
beleid te voeren. N-VA Maarkedal kan als enige die garantie bieden.’

17 Tim Van
Merhaeghe

goed zou doen en dat heeft me aan het den-
ken gezet. Nu Marc overleden is, denk ik af en 
toe nog eens aan dat gesprek. Ik hoop dat we 
hem trots kunnen maken op 13 oktober.’

Waar ben je het meest trots 
over als je terugkijkt op het 
voorzitterschap?

‘Hoe we er telkens weer in slagen om met 
onze groep geëngageerde vrijwilligers fantas-
tische activiteiten op poten te zetten. Als ik 
vertel aan collega’s in Brussel dat we met onze 
afdeling een bal van de burgemeester organi-
seren met meer dan 1.000 aanwezigen, terwijl 
Maarkedal iets meer dan 6.000 inwoners telt, 
dan zie je ongeloof in de ogen. Wij hebben 
met N-VA Maarkedal zo’n geweldige ploeg 
die zich telkens weer opnieuw volledig smijt. Ik 
ben ons bestuur oprecht heel dankbaar voor 
alle steun de voorbije jaren.’

Wat wil je de komende zes jaar 
bereiken voor Maarkedal?

Met deze ploeg wil ik opnieuw aan de slag 
om ons programma zoveel mogelijk uit te 
voeren. De lat ligt hoog, maar dat verwacht de 
Maarkedaller ook van ons. We moeten tonen 
dat we geen gemeentefusie nodig hebben om 
op eigen benen te staan. En op eigen benen 
blijven staan, doen we alleen maar door sterk 
beleid te voeren. N-VA Maarkedal kan als eni-
ge die garantie bieden op 13 oktober.’

‘Persoonlijk wil ik de nieuwe verbinding zijn 
tussen Maarkedal en Brussel. Onze stem moet 
kunnen weerklinken in belangrijke dossiers die 
zich boven ons hoofd afspelen. Want het zijn 
net dié zaken die een immense impact heb-
ben op onze gemeente. Denk maar aan het 
N60-dossier, waar we een viaduct op Maarke-
dals grondgebied hebben kunnen afweren. De 
Maarkedallers zullen daarvoor op mij kunnen 
blijven rekenen.’
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Dank je wel, Jef en Marc
We hebben als partij de voorbije legislatuur ook afscheid moeten nemen van twee bekende 
Maarkedallers en steunpilaren van onze partij: Jef Beernaert en Marc Vuylsteke. We voeren deze 
campagne ook voor hen.

Bomen sterven staande. Ze nemen geen afscheid en tonen geen zwakte. Ze willen herinnerd 
worden zoals ze zijn. Trots, leidend en beschermend. Diepgeworteld in de geschiedenis van de 
grond waaruit ze zijn gegroeid en waarmee ze zijn verbonden. Het land dat jullie zo graag zagen. 
De gemeente waar jullie zoveel voor hebben gedaan. We zetten jullie overtuiging en werk met 
veel enthousiasme verder.

Dank je wel, Jef en Marc

Daarvoor zit je 
natuurlijk aan de bron.

‘In 2022 ging ik aan de slag als 
adviseur buitenlands beleid op 
het kabinet van minister-presi-
dent Jan Jambon, waar ik vooral 
het Vlaams handelsbeleid mee 
vorm gaf. Maar de liefde voor de 
Vlaamse Ardennen was te groot. 
Begin dit jaar kreeg ik dan de 
kans om adviseur communicatie 
te worden bij minister Matthias 
Diependaele. Het waren de afge-
lopen maanden uiteraard drukke 
tijden op het kabinet-Diependaele, 
maar politieke geschiedenis van zo 
dichtbij meemaken, dat is op zich 
een jeugddroom die in vervulling is 
gegaan.’

 Je bent lijstduwer. 
Met een bepaalde reden?

‘Voor mij zal het nooit gaan om 
een postje of mandaat. Ik wil dat 

N-VA Maarkedal de verkiezingen 
wint en wil zelf impact hebben 
op het beleid. Maar ik kon ook 
niet aan de zijlijn toekijken en niet 
deelnemen aan de verkiezingen. 
Het ligt niet in mijn aard om te 
staan roepen dat alles beter kan 
om dan zelf geen verantwoorde-
lijkheid op te nemen. Vanop de 
laatste plaats zal ik ons beleid en 
het project voor de komende zes 
jaar met trots verdedigen.’

Een zware job, 
voorzitterschap van een 
lokale partij, dan is er 
weinig tijd voor andere 
zaken?

‘Laat ons zeggen dat 2024 een 
stevig jaar is met twee verkiezings-
campagnes en dat er momenteel 
weinig ruimte overblijft. Maar als je 
gebeten bent door de politiek, doe 
je dat met de glimlach. Als ik nog 
wat tijd over heb, probeer ik een 

muziekoptreden mee te pikken 
of kan je me ergens in een paro-
chiezaal in de Vlaamse Ardennen 
vinden voor een quizavond. Ik heb 
samen met een aantal vrienden 
een quizploegje waarmee ik jaar-
lijks ook een quiz organiseer voor 
het goede doel. Dat dit ook ge-
woon een dekmantel is om onder 
maten een pint te kunnen pakken, 
is een groot geheim dat ik bij deze 
wil delen met de Maarkedaller.’

Ik denk 
soms nog 

terug aan dat 
gesprek met 
Marc Vuylsteke
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Waarom ik  
deze ploeg steun

Als ik de vraag krijg op wie er in Maarkedal best gestemd wordt, antwoord ik onom-
wonden: N-VA Maarkedal. Deze ploeg heeft de afgelopen legislaturen bewezen dat 
ze verder kijkt dan de gemeentegrenzen en dat ze de kerktorenpolitiek overstijgt. Ze 
legt de lat hoog, niet enkel voor zichzelf, maar ook voor de administratie van het lokaal 
bestuur. Door de medewerkers van de adminstratie te blijven uitdagen om naar de 
beste resultaten te streven, blijft de kloof met de grote(re) steden en gemeenten be-
perkt. Een kleinere gemeente moet veel ballen tegelijk in de lucht houden, waardoor 
het soms moet inboeten aan pure expertise. Maar net doordat N-VA Maarkedal de lat 
hoog legt, slaagt de administratie erin om de nodige expertise te verwerven en puike 
resultaten te behalen.  

Waar veel kleine(re) gemeentebesturen zich soms laten ontmoedigen door beperkte 
middelen of nee’s, doet N-VA Maarkedal dat niet. Ze gaat voluit voor de troeven van 
onze plattelandsgemeente en zet die strategisch in. Ze schuwt het niet om de knuppel 
in het hoenderhok te gooien wanneer het nodig is. Door voet bij stuk te houden en 
de belangen van de inwoners te blijven verdedigen, heeft N-VA Maarkedal er meer-
maals voor gezorgd dat regionaal beleid wordt bijgestuurd. Denk maar aan regionale 
dossiers zoals Rond Ronse, beter gekend als de nieuwe N60, en het provinciaal ruim-
telijk beleidsplan.

Wat mij ook aanspreekt, is de innovatieve aanpak. N-VA Maarkedal blijft zoeken naar 
manieren om het beleid te vernieuwen, zonder de gemeentefinanciën uit het oog te 
verliezen. Ook op dat vlak worden moeilijke beslissingen genomen wanneer vereist. 

N-VA Maarkedal houdt de balans tussen vernieuwing en verant-
woordelijkheid en dat maakt dat ik vertrouwen heb in hun werk.

Lesley Jourquin
Voormalig algemeen directeur
van het lokaal bestuur Maarkedal
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uw burgemeester

Joris Nachtergaele1

Zo stem je geldig
• Iedereen die 18 jaar is of ouder mag gaan stemmen en wordt daarvoor per brief 

uitgenodigd. Daarop staat ook alle praktische info.

• Het belangrijkste is: zolang je op één lijst blijft (die van N-VA dus…       ) kan je niets fout 
doen. 

• Maar als je dan toch bezig bent: breng zoveel mogelijk voorkeurstemmen uit op onze 
kandidaten. 

• En vooral: kom stemmen! Zeker als je tevreden bent en wil dat we verderdoen.

• Bang voor wachtrijen? Niet nodig: er worden in elk stembureau extra stemhokjes 
voorzien.
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